

## TABLE OF CONTENTS 目 录

### **University Policy's Impact on Test Stakeholders: A Case Study of the Policy Reform of University of Chicago Regarding SAT**

(论大学政策对考试利害关系者的影响: 芝加哥大学入学政策改革和 SAT 考试案例分析)

L. DONG.....91

### **A Comparative Analysis of the English Academic Writing Proficiency of Students Who Graduated from Conventional Universities in Mainland China and Students Who Graduated from English as a Medium Instruction (EMI) Universities in Mainland China**

(中国内地传统高校本科毕业生和中国内地中外合作办学(EMI)高校本科毕业生的学术英语写作能力的对比研究)

J. W. LIAO.....98

### **Study of TOEFL Speaking Flipped Classroom Based on Language Curriculum Design Model**

(基于语言课程设计模型的托福口语翻转课堂研究)

R. X. ZHAO.....110

### **Lexical Transfer from Chinese to English in Terms of Collocation for Chinese University Students**

(中国大学生写作中母语对英语词汇搭配的词汇迁移现象)

Y. X. CHANG.....121

### **The Status and the Prospects of Using English Drama and Literature in English Teaching**

(论英语戏剧与文学在英语教育中的现状与展望)

N. DING.....130